
Z Á P I S  

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE
konaného dne 10. června 2009

Přítomni:  Ing. Tomáš Poslt, Václav Vávra, Jiří Hruška, Cerman Jiří, Králová Věra, Kovář 
Jaroslav 
Omluveni: Denisa Mojžíšová Pýchová  
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil v 17:07 hodin a řídil starosta obce Ing. Tomáš Poslt  a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné.

Navržený program zasedání:
1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Přestavba č. p. 45 na Obecní dům 
4. Vyhláška o společném školském obvodu 
5. Výběr  dodavatele  na  akci  „Rekonstrukce místní  komunikace a  chodníků,  rozšíření 

sběrného místa“  
6. Výběrové řízení na akci „Lesopark Kosořice“ 
7. Schválení přísedících u Okresního soudu  
8. Záměr prodeje parcel části pozemku 435/1 – 435/83, 435/84, 435/85 
9. Zpráva finančního výboru o provedených kontrolách hospodaření
10. Rozpočtová opatření
11. Schválení závěrečného účtu obce Kosořice za rok 2008
12. Závěrečný účet Míkroregionu Chlum za rok 2008
13. Zprávy z činnosti OÚ
14. Diskuse
15. Návrh usnesení  

Program byl bez připomínek a doplnění přijat 
 schváleno 6 hlasy

proti 0

K bodu 1.
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava schváleno 6 hlasy

proti 0
Návrhová komise: Králová Věra

Kovář Jaroslav schváleno        6 hlasy
proti 0

Ověřovatelé zápisu: Cerman Jiří    
Hruška Jiří  schváleno 6 hlasy

proti 0

K bodu 2.
Kontrola minulého zápisu 

- výmaz budovy č.p. 30  z katastru nemovitostí         splněno
- podepsání smluv dle bodů 30/09 a 32/09      splněno
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- podání žádosti na získání dotace z rozpočtu SK v rámci programu FROM  splněno
- podání žádosti na získání dotace z Fondu ŽP SK „Rekonstrukce a rozšíření sběrného 
   místa“ – žádost po konzultaci s krajem nebyla podána, vyřizují se přednostně dotace 
pro obce nad  2 tis. obyvatel
- podání žádosti na získání dotace z Fondu ŽP SK na akci „Lesopark Kosořice“
   splněno 
- zadání geodetického zaměření části pozemku 435/1 pro výstavbu RD – zaměřeno a 
   rozděleno na 3 parcely        splněno 

K bodu 3.
Přestavba  č. p. 45  na Obecní dům.
Zastupitelé  v předstihu  obdrželi  dopracovaný  projekt  pro  územní  řízení.  V dalším  stupni 
projektové dokumentace je možno provádět další dílčí změny. Získání stavebního povolení na 
přestavbu je jednou z priorit roku 2009. Vznikl problém s pozemkem – po zaměření zjištěno, 
že dvůr proti  bytovkám o výměře asi  30 m2 patří  ještě OSBD – navrženo odkoupit  tento 
pozemek za odhadní cenu. S prodejem musí souhlasit  rada OSDB a důvěrníci. Jedná se o 
parc. č. 740 v k. ú. Kosořice dle geometrického plánu č. 220-101/2009.

 
schváleno 6 hlasy 

   proti 0

Dokumentace ke stavebnímu povolení – nabídky od ing. arch. Kukrála za 300 tis. Kč a od p. 
Hobelanta  za  350  tis.  Kč.  Na  základě  velmi  dobré  spolupráce  s ing.  arch.  Kukrálem 
doporučeno,  aby  tento  vypracoval  dokumentaci  ks  stavebnímu  řízení  s termínem  do 
15.8.2009.  

schváleno 6 hlasy 
proti 0

Starosta obce pověřen podepsáním smlouvy.

K bodu 4.
Vyhláška o společném školském obvodu
Vyhláška navazuje na již schválenou Smlouvu s městem Dobrovice o společném školském 
obvodu. Návrh vyhlášky zastupitelé obdrželi v předstihu. Ke znění textu vyhlášky č. 01/2009 
nebylo připomínek    

schváleno 6 hlasy 
proti 0

Vyhláška bude vyvěšena po dobu 15 dnů.

K bodu 5.
Výběr dodavatele na akci „Rekonstrukce místní komunikace a chodníků, rozšíření sběrného 
místa“
Na provedení této akce jsme z programu FROM obdrželi dotaci ve výši 1 616 tis. Kč
Vypsána veřejná zakázka malého rozsahu na provedení prací. Na zasedání dne 1.4.2009 bylo 
schváleno  oslovení  firem   Zeteza,  Draspol  a  Colas.  Fi  Draspol  se  soutěže  nezúčastnila. 
Naopak  se  do  soutěže  přihlásila  firma  Zeta  Benátky  s.r.o.  Dne  9.6.2009  bylo  provedeno 
oficiální otevírání obálek zvolenou komisí a následná kontrola a vyhodnocení jednotlivých 
podaných nabídek. Vzhledem k čerpání dovolené se nemohla otevírání obálek zúčastnil paní 
Denisa Mojžíšová Pýchová. Starosta obce navrhl náhradníka ing. arch. Kukrála.

schváleno 6 hlasy
      proti 0
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Vyhodnocení: fi  Zeteza 3 místo 84,98 bodů
fi  Colas 2 místo 92,14 bodů
fi Zeta 1 místo 100    bodů

Hlavním  hodnotícím  kritériem byla  nabídnutá  cena,  dalšími  kritérii  byly  záruka  za  dílo, 
termín dokončení díla, smluvní pokuty.
Komisí doporučena fi ZETA Benátky s. r. o.

schváleno 6 hlasy
  proti 0

Průběh  prováděných  prací:  v průběhu  prázdnin  hotové  chodníky,  následují  komunikace  a 
plocha před prodejnou. Termín dokončení všech prací do konce září. V podepsané smlouvě 
zohlednit přístupnost do dotčených objektů.
Starosta obce pověřen podepsáním smlouvy s fi ZETA Benátky s.r.o..

K bodu 6.
Výběrové řízení na akci „Lesopark Kosořice“
Vedena stálá komunikace se Státním fondem ŽP. S  firmou PFI s.r.o., panem Mgr. Špádou 
vypracována dokumentace pro zadání výběrového řízení v zjednodušeném podlimitním 
řízení. Po konzultaci s SFŽP bylo změněno z otevřeného výběrového řízení na zjednodušené 
výběrové řízení. Je nutno oslovit 5 firem a zadání veřejné zakázky bude vyvěšeno na úřední 
desce a webových stránkách obce. Text zadávací dokumentace obdrželi zastupitelé 
v předstihu. 

schváleno 6 hlasy 
proti 0

Doporučeno, aby výběrová komise pracovala v tomto složení:
člen Ing. arch. Ondřej Kukrál náhradník Ing. Božena Vesecká 

Lenka Kukrálová Libor Mojžíš
Václav Vávra Jiří Hruška
Ing.Tomáš Poslt Věra Králová 
Denisa Mojžíšová Pýchová Lenka Vávrová 

schváleno 6 hlasy
proti 0

 Doporučeno na akci „Lesopark Kosořice“ oslovit tyto firmy:
Zahradní architektura Martinov s. r. o.
KMV-Návrhy a realizace zahrad, Komárek Václav, Bezděčín
Zahradnictví Hypša s. r. o., Kosmonosy
BES Renova s. r. o., Doksy
JENA – firma služeb ing. Radek Konečný, Praha

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 7.
Schválení přísedících u Okresního soudu v Mladé Boleslavi.
Na základě doporučení OS a souhlasu p. Kalinové Vandy byla tato doporučena.

schváleno 6 hlasy 
proti 0
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K bodu 8.
Záměr prodeje parcel části pozemku 435/1 – 435/83, 435/84, 435/85 jako stavební parcely pro 
individuální bytovou výstavbu. 
Obec zajistila geodetické zaměření a rozdělení pozemku na tři dílčí části – pozemky 435/83, 
435/84, 435/85 dle geometrického plánu č. 223-102/2009.
Zasíťování parcel zajistí obec. V navrhovaném záměru prodeje jsou uvedeny stejné podmínky 
prodeje jako tomu bylo u prodeje parcel v lokalitě SAD. 
Text záměru obdrželi zastupitelé v předstihu, nikdo nevznesl připomínku ke znění a obsahu 
záměru.

schváleno 6 hlasy
proti 0

Cena pozemku parcel navržena stejná jako v lokalitě SAD, tj. nejméně 630,00 Kč za 1 m2.

schváleno 6 hlasy 
proti 0 

Zadání zajištění prodeje po dobrých zkušenostech fi Reality B+B  s.r.o., za stejných podmínek 
jako v lokalitě SAD.

schváleno 6 hlasy
proti 0

Podepsáním smlouvy s fi B+B pověřen starosta obce. 

K bodu 9.
Zpráva finančního výboru o provedených kontrolách hospodaření 
Zprávu předložila Věra Králová. Provedena kontrola hospodaření za 1.Q 2009 OÚ i MŠ.
Ředitelka MŠ upozornila  na špatný stav stávajících odpadů v budově a žádá  o spolupráci 
s OÚ při řešení. Pověřen Cerman Jiří kontrolou septiku a zajištěním pravidelného vyvážení. 
Zastupitelé vzali zprávy na vědomí. 

K bodu 10.
Rozpočtová opatření 01/2009, 02/2009 a 03/2009 – předložila Kovaříková Jaroslava. 
Jedná se o položky – příjmové: dotace na provoz OÚ a MŠ, dotace na průběh voleb do EP, 
smluvní pokuta za odstoupení od smlouvy, příjem za věcná břemena a odnětí půdy; výdajové: 
dendrologický průzkum, poplatky úřadům, provedená tlaková zkouška v lokalitě SAD.

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 11.
Schválení závěrečného účtu obce Kosořice za rok 2008
Po  provedeném  přezkoumání  dne  22.5.2009  –  s výhradou  –  závěrečný  účet  i  zpráva 
z přezkoumání – oba dokumenty byly vyvěšeny na úřední desce. Starosta obce seznámil se 
zprávou  z dílčího  přezkoumání  hospodaření  obce  Kosořice  za  rok  2008.  Zjištěné  méně 
závažné nedostatky – opravy provede Kovaříková Jaroslava a za provedení odpovídá starosta 
obce 

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 12.
Závěrečný účet Mikroregionu Chlum za rok 2008
Zastupitelé vzali na vědomí – závěrečný účet bez výhrad. 
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K bodu 13.
Zprávy z činnosti OÚ:
• starosta  obce poděkoval  volební komisi  za  bezproblémový průběh voleb do EP. Účast 

občanů byla 25%. Výsledky budou vyvěšeny na úřední desce. 
• informace o započetí prací na kabelizaci stávajících nadzemních rozvodů firmy Telefónica 

O2 ve směru na Charvátce. 
• dosud  není  provedeno  opravení  trafostanice  před  vodárnou  a  úprava  okolí  –  je  stále 

v řešení,  dle  sdělení  odpovědných pracovníků firmy ČEZ je termín  nápravy do konce 
června 

• v řešení je nákup dalšího nového kontejneru na plasty 
• lokalita  SAD  –  zůstává  2.  část  pozastávky  k úhradě,  ale  byly  zjištěny  závady  na 

komunikaci v této lokalitě. Bude řešeno reklamací ještě před proplacením pozastávky fi 
Bostas - zajistí TDI p. Kukrálová

K bodu 14.
Diskuse:
Cerman Jiří – likvidace spáleniště po čarodějnicích – projednat s ZD Luštěnice likvidaci
Vávra Václav – dne 21.6.2009 pořádají místní hasiči na rybníku Návesní NECKYÁDU

K bodu 15.
Návrh na usnesení
Návrh na usnesení předložila Věra Králová 

schváleno 6 hlasy 
proti 0

Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:34 hodin. Poděkoval všem za účast. Další zasedání 
by se mělo konat dle plánu dne 5. 8. 2009. 
 

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Ověřovatelé: Cerman Jiří        
Hruška Jiří          

……………………….. ……………………………
Ing. Tomáš Poslt Václav Vávra 
starosta obce místostarosta obce
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